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Fællesbestyrelse 10. September 

 
Deltagere  
Formand Anne Lund Hansen 
Næstformand Tina Højager-Hvolbæk 
Medlemmer: Elevrådsrepræsentanter, Lise Kirkeby, Anne Bak Jensen, Lise Lotte Sloth Brogner, 
Michael Mogensen, Kim Larsen, Thomas Sølvsten, Trine Sanchez, Lau Sørensen, Naja Falsig 
 
Afbud: Elevråd 
 
Ref: Lau 
Mødet afholdes i personalerummet på skolen.  
Forplejning:  
Skolen sørger for mad –  
 
 

Punkt Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden er godkendt 

2a Elevråd  

2.  Kort orientering fra ledelsen Børnehus / SFO: 

-Butterfly projekt er startet op. Der har været tur til 

Herning, hvor fokus var på overgang fra hjem til 

vuggestue 

-Vi arbejder med legemiljøerne på legepladsen. 

-Vi venter på at de sidste møbler til cafeen kommer. 

-SFO/Skolepædagogstilling er slået op og vi forventer 

ansættelse fra 1-11/2024 

  

Skole: 

-Vi er ved at kigge på hvordan vi kan indrette et 

makerspace og et naturværksted på skolen. 

Lokalerne skal kunne bruges af alle i skole og 

børnehus. 

-Frederik er ansat i en 20 timers stilling til støtte og 

”dansk som 2. sprog” Han er desuden med i 

musiktimerne og kommer også til at have noget 

frivilligt musik 2 lektioner om ugen. 

-Der er stillingsopslag ude på en playmaker, der skal 

kunne bygge bro mellem skole og frivillige. 
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3. Årshjul  

-Det reviderede årshjul sendes 

før mødet. 

Årshjulet drøftes og vedtages 

Årshjulet blev fremlagt, drøftet og vedtaget med små 

ændringer. Nyt årshjul sendes ud. 

4. Forældremøder opfølgning  

-Opfølgning på 

forældremøderne og 

nedsættelse af arbejdsgruppe 

der skal arbejde hen mod det 

gode forældremøde 

Drøftelse om de overståede forældremøder. 

 

Der ønskes en større forældreinddragelse så det 

bliver mere spændende for forældrene og de 

dermed for mere lyst til at komme også når børnene 

går i overbygning. 

 

Kan forældremøder samles så de ligger på samme 

tidspunkt, med fælles start, i de forskellige 

afdelinger. 

 

Arbejdsgruppe: Michael, Lise Lotte, Anne 

Hvordan skaber vi det gode forældremøde? 

Hvad er bestyrelsens rolle ind i forældremødet? 

 

Arbejdet bliver fremlagt i december 

5. Samrådsmøde  

-Opfølgning på samrådsmøde 

omkring økonomi 

Der var ikke så meget konkret. 

Der blev lagt fokus på inklusion og overgange fra 

børnehave til skole. 

Eksempler på inklusion fra Lillehammer, hvor der ikke 

er specialskoler, men flere voksne på klasserne. 

6. Økonomi  

-Status på skolens økonomi 

Status på økonomi: 

Underskud på 104000 i børnehus. Der er bl.a. brugt 

penge nye miljøer i cafeen 

Underskud på 39000 i SFO 

Vi går i 0 på skolen. Her er der brugt penge på nye 

læringsmiljøer, møbler og makerspace 

7. Ny skiltning på skolen Ny skiltning udenfor blev fremvist, her iblandt nyt 

logo. Det blev drøftet. 

8. Spisning   

9. Tjek på samrådsmøder – hvem 

tager med? 

Samrådsmøder  

14/11 skole Anne Lund Hansen  

21/11 dagtilbud Anne Bak Jensen / Tina Højager 

10. Kommunikation mellem skole 

og hjem  

Der har blandt nogle forældre været et ønske om at 
kommunikationen mellem skole og hjem tages op i 
bestyrelsen. 
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Referent: Lau Sørensen 

-Hvordan og hvornår skal der 

informeres i det gode 

skole/hjem samarbejde 

Drøftelse om principper for kommunikationen. Det 
aftales at vi arbejder hen mod et princip. Ledelsen 
finder eksempler på principper fra andre steder og 
kommer med et udkast. Tages op på januar mødet 

11. IT og digitaliserings  

-Oplæg ved Lise og derefter 

drøftelse 

På baggrund af oplæg fra Imran Rashid drøftede vi IT 
/ digitalisering og skærmbrug.  
Der blev snakket om at lave eksperimenter eller 
lignende. 
Vi kommer til at tage det op igen på kommende 
møder. Det er vigtigt at skelne unødvendig 
skærmbrug og skærm til undervisningsbrug. 
Ledelsen kommer med forslag til hvordan vi arbejder 
videre herfra. 

12. Kommende punkter til 

dagsordenen 

Nyt fra elevrådet v. elevrødderne 

Rammesætning for bestyrelsens arbejde 

Hvordan kan vi arbejde med ferieperioderne 

børnehus/SFO 

Valgfag 

Andre ideer: 

Værdisæt og ordensregler 

Det gode forældremøde 

Chat GPT 

13. Facebook-opslag – kort tekst 
om dagens indhold laves i 
plenum 

 

14. Godkendelse af referat v. 

underskrift 

 

15. 

 

Næste ordinære møder 14/11 samråd skole 

21/11 samråd dagtilbud 

3/12 

29/1 

13/3 

9/4 

16/6  

Ad-hoc udvalg nedsættes undervejs 

   


